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Den 1 juli 2023 slogs de tidigare stadsdelsförvaltningarna Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista ihop till 
Järva stadsdelsförvaltning. Oaktat våra partiers olika inställning till sammanslagningen i sig, har 
Moderaterna, Liberalerna och Centerpartiet i texter och förslag lagt stor vikt vid behovet av att 
bibehålla en stark socialtjänst och säkerställa att nyckelpersonal och nyckelkompetens stannar kvar 
inom förvaltningen. 

Från lite olika håll får vi signaler om en förhållandevis stor omsättning av personal efter 
sammanslagningen av de två stadsdelsförvaltningarna. Mot den bakgrunden vill vi därför be 
förvaltningen återkomma till nämnden med svar på följande frågor 

 

1 hur ser personalomsättningen ut inom socialtjänsten efter sammanslagningen av 
de två stadsdelsförvaltningarna?  

2 Klarar stadsdelsförvaltningen av att rekrytera ny personal i den omfattning som 
behövs för att ersätta de som slutar utan att behöva använda sig av konsulter för 
att täcka vakanta tjänster? 

3 Vad är förvaltningens rutiner för att nyanställd personal, och kanske ibland 
nyexaminerade sådana, får den instruktion och upplärning som behövs för att 
säkerställa en rättssäker handläggning av ärenden – utan att detta påverkar 
arbetssituationen/arbetsbördan för erfarna socialsekreterare i negativ riktning? 

4 Hur ser den mer långsiktiga personalförsörjningsplanen ut för att behålla 
nyckelkompetens/nyckelpersonal inom socialtjänsten och vara en attraktiv 
arbetsgivare för såväl befintlig som nyrekryterad personal? 
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